
Referat FAU møte Olsvik skole 24.mai 2022 

 

Tilstede: 

Linda, Joachim, Andreas, Anders, Rigmor, Sigve, Helle, Margit, Kjerstin (Rektor) 

 

1. Godkjenning av agenda 

- Godkjent 

2. Kommentarer forrige referat 

- Ingen. 

3. Rektor informerer 

- Deltatt i begravelse for elev på 7.trinn 

- Enn så lenge ca 630 elever lagt inn til neste skoleår på skolen 

- Ansatt 6 nye lærere 

- Trenger 7 nye ansatte i forskjellige stillingsbrøker til SFO 

- Utdeling av vitnemål er 20 og 21 juni. 

- Søker dispensasjon fra regelverk som fører til at SFO basen ikke er egnet til dette 

bruket. Må legge frem oversikt over at barn ikke oppholder seg konstant i 

tilfluktsrommet, men at det rulleres på barn som er inne til enhver tid. Hvis ikke dette er 

mulig, må man evt. få tak i midlertidige lokaler som brakker eller lignende. 

- Mye byggeprosjekter rundt skolens område: 

⚫ Kunstgresset på Olsvik IL sin bane skiftes, berammet til August måned. 

⚫ På enden av banen som går mot stupet skal senkes ned til samme nivå som 

skolen. Der skal det bygges BMX bane. 

⚫ Nærmiljøanlegg skal opprettes fra klubbhuset til Olsvik IL mot skolen, på siden 

av kunstgressbanen. 

⚫ Olsvikhallen skal rehabiliteres ila. 2023. 

⚫ Hatt møte med rektorer fra skolene i Bergen Vest og Natteravn Bergen Vest. 

Gått gjennom noen forventningsavklaringer på hva skolene forventes å stille opp 

med i forhold til Natteravn Bergen Vest. Andreas kan stille som styremedlem til 

Natteravn Bergen Vest fra FAU Olsvik Skole, men det kan ikke forventes at han 

da stiller på både Natteravn møtene og FAU møter skoleåret 2022/2023. 

 

4. Samarbeidsmøte med FAU Alvøen Skole, tirsdag 7.juni klokken 20:00 på Olsvik Skole. 

Snakke sammen om hvordan man kan gjøre overgangen fra Alvøen til Olsvik bedre, øke 

involvering og bli bedre kjent. 

 

5. Torsdag 9. juni blir det skoleball for Olsvik skole 8.-10. trinn. Må ha 5 voksne personer som 

kan fungere som “trivselsvakter” på arrangementet. 

 

6. Rekruttering til FAU skoleåret 2022/2023: Sigve jobber med å lage en “promo video” for FAU 

som kan vises på foreldremøter på oppstart av neste skoleår. Prøve å lage en film som er så 

“generisk” at man kan bruke den om igjen i fremtidige skoleår. Snakke om suksesshistoriene på 

hva man allerede har fått til. Fokus på arrangementer, godt skolemiljø, få med viktighet av 



samarbeid med klassekontaktene. Nå har vi mulighet til å gjøre mye gøy, siden man ikke har 

restriksjonene fra Covid tilstede lengre. Alle monner drar, man kan delta litt eller delta mye. 

 

7. Økonomi: Har betalt for foredrag med Marco Elsafadi. Venter på noen midler inn. Estimerer at 

det er ca 10.000kr på konto. 

 

8. Gruppene: 

⚫ Skolemiljø/Arrangement: 

- Veldig bra at man fikk gjennomført et veldig bra 17.mai arrangement. Man må 

engasjere seg i å få til at det stables på beina en ny komite for 17.mai 2023.  

- Forsøke å ha noen arrangementer med fokus på gjenbruk. Byttemarked: Ballkjoler, 

skiutstyr? BUA kan delta med en egen stand? 

⚫ Natteravn: 

- Trenger en “ravnegruppe” og representanter til “medlemsutvalg” fra FAU Olsvik. De 

skal bidra til å hjelpe med gjennomføringen av ravningene ila. skoleåret (delta 1-2 

kvelder per skolehalvår som “innevakt” blant annet). Kommer tilbake til dette høsten 

2022. 

⚫ Trafikk: 

- Avtalt refleksaksjon med Trygg Trafikk ila skoleåret 2022/2023. Ikke fastsatt noen dato 

enda. 

 

9. Hvem er med videre? 

- Margit, Andreas, Rigmor, Anders, Joachim, Linda, Mette, Sigve og Hilde. Tas en avsjekk med 

resten av de som har vært med til nå, om hvorvidt de følger med videre eller ei. Ta opp igjen 

dette punktet på siste FAU møte for året i juni. 

 

10. Eventuelt: 

- Andreas jobber med å løfte saken om ny barnehage i Olsvik opp til media. Samarbeide litt 

med Sigve på dokumentasjon som bygger opp under sakens innhold. 

- Andreas foreslår å opprette et “Olsvik-utvalg” som kan samle en del miljøer i området, for å 

øke et samarbeid mellom de miljøer som eksisterer (FAU, Idrettslagene, Olsvik Menighet, 

Borettslagene etc.). Han vil jobbe for å få dette realisert ila høsten/vinteren 2022/2023. 

 

NESTE FAU MØTE tirsdag 07.juni kl1800-1945 


